



4 Days 3 Nights Cebu / Bohol ~ 宿霧 / 薄荷島

Day 1 Arrival in Cebu (-/-)

Arrival in Mactan International Airport. Meet the local representative and transfer to Cebu Seaport. Transfer to hotel.

Day 2 Cebu - Bohol - Cebu (B/L)

****Bohol Countryside will join SIC tour.**

Have an early breakfast at the hotel. Proceed at the hotel lobby. Transfer to Cebu Seaport. Upon arrival at seaport, check-in at the port then proceed to the ferry and transfer to **Bohol Island** (estimated travel time is 2 Hours). Meet our guide in Bohol then proceed to Bohol Countryside Tour. Visit the **Blood Compact Shrine**, a landmark where Spanish explorer **Miguel Lopez de Legazpi** and **Datu Sikatuna** sealed their friendship, and the oldest coral stone church in Bohol, the **Baclayon Church**, though the entrance and the belfry was damaged by a strong earthquake that hit Bohol last 2013. For lunch, embark on a gastronomic adventure while cruising aboard floating restaurant. Your visit to Bohol would not be complete without seeing the world famous **Chocolate Hills**, a natural landscape consisting of not less than 1,250 hills. From Chocolate Hills, stop by at a kilometre-long stretch of mahogany trees at the **Bilar man-made forest**. Visit the **Butterfly Garden** and don't forget to take a close look at the world's smallest primate, **Tarsier**. After the tour, transfer to Bohol Seaport for ferry back to Cebu. Head back to your hotel in Cebu city. Free time at your own leisure.

Day 3 Cebu (B)

Start your day with a heavy meal for breakfast at the hotel. Our representative for this day's tour will meet you at the hotel lobby. Head over to your assigned coach and start city tour. This first-class province is home to many "FIRST" things; starting with **Fort San Pedro**, the first Spanish settlement in the country. Then off to the cross erected by the first European to arrive in the Philippines, **Magellan's Cross**, found next to **Basilica Minore del Santo Niño** in Cebu City. You will also visit the former residence of first bishop of Cebu, the **Casa Gorordo**. Other points of interests to tour are **the Heritage Monument**, **Taoist Temple**. Drop by the local handicraft store before heading back to hotel. Head back to your hotel. Free time at your own leisure.

Day 4 Departure (B/-)

After breakfast, free time until transfer to Mactan International Airport.

第 1 天 抵达宿霧 (-/-)

抵达麦丹国际机场，由导游迎接前往宿霧海港，前往酒店

第 2 天 宿霧-薄荷島 - 宿霧 (早/午餐)

****薄荷島會參 SIC 團**

在酒店享用早早餐。在酒店大厅继续。转移到宿霧海港。到达海港后，在港口办理登机手续，然后前往渡轮，然后至薄荷島（预计时间为 2 小时）。在薄荷島与我们的向导会面，然后进行薄荷島乡村之旅。参观**友谊纪念碑**，西班牙探险家米格尔·洛佩兹·德·雷加斯比和达图·西卡图纳在这里建立了友谊地标，而保和省最古老的珊瑚石教堂，巴克拉永教堂，尽管入口和钟楼遭到了强大的破坏上一次发生在 2013 年的薄荷島地震中。午餐时，乘船在浮动餐厅乘船游览美食。如果没有看到世界闻名的**巧克力山**，这是一个由不少于 1,250 个山丘组成的自然景观，您对薄荷島的游览将是不完整的。在朱古力山，在**宽阔的人造森林**的一公里长的桃花心木中停下来。参观蝴蝶园，别忘了仔细观察世界上最小的灵长类动物**眼镜猴**。游览结束后，转移至薄荷海港，乘渡轮返回宿霧。回到您在宿霧市的酒店。

第 3 天 宿霧 (早餐)

您可以在酒店享用丰盛的早餐开始新的一天。前往您指定的教练并开始城市游览。这个一流的省拥有许多“第一”的东西。首先是该国第一个西班牙人定居点**圣佩德罗堡**。接着是第一个到达菲律宾的欧洲人竖立的十字架，**麦哲伦十字架**在宿霧市的**圣婴圣殿**附近被发现。您还将参观宿務市第一任主教的故居，**卡萨哥多**。其他景点包括**遗产遗址**，**定光宝殿**。回到酒店之前，先去当地的手工艺品商店逛逛。回到您的酒店。

第 4 天 启程回国 (早餐)

早餐后，送往麦丹国际机场

Sequence of itinerary subject to local arrangement

| HOTEL Or similar class | Travelling Period 03 FEB – 31 DEC 2020 | Ground Arrangement – MYR (Per Adult) | | | | | | | | Single Supp | Extension Night with Breakfast (Per Room Per Night) | |
|---------------------------|----------------------------------------------|--------------------------------------|------|---------|------|-------------|------|-------------|------|----------------|-----------------------------------------------------------|----------------|
| | | Adult (Twin / Triple Room Sharing) | | | | | | | | | Single / Twin Room | Triple Room |
| | | 02 Pax | | 03 Pax | | 04 – 06 Pax | | 07 – 08 Pax | | | | |
| TWIN | TWIN | 3rd PAX | TWIN | 3rd PAX | TWIN | 3rd PAX | TWIN | 3rd PAX | | | | |
| 3* | Mandarin Plaza Hotel (SUP) | 03 FEB – 23 DEC | 1170 | 1150 | 1165 | 1040 | 1055 | 970 | 990 | 385 | 275 | 405 |
| | | 24 DEC – 31 DEC | 1250 | 1240 | 1165 | 1165 | 1055 | 1130 | 1055 | 480 | 1060 | 465 |
| 3* | Golden Prince Hotel (DLX) | 03 FEB – 23 DEC | 1185 | 1165 | 1100 | 1055 | 995 | 990 | 920 | 405 | 295 | 390 |
| | | 24 DEC – 31 DEC | 1755 | 1735 | 1100 | 1100 | 995 | 1625 | 995 | 960 | 1560 | 775 |
| 4* | Crown Regency Hotel & Towers (SUP) | 03 FEB – 23 DEC | 1210 | 1180 | 1100 | 1075 | 995 | 1005 | 920 | 420 | 305 | 405 |
| | | 24 DEC – 31 DEC | 1510 | 1490 | 1100 | 1100 | 995 | 1380 | 995 | 995 | 1315 | 920 |
| 4* | Bai Hotel (DLX) | 03 FEB – 23 DEC | 1400 | 1380 | 1250 | 1270 | 1155 | 1220 | 1085 | 625 | 440 | 605 |
| | | 24 DEC – 31 DEC | 1565 | 1545 | 1250 | 1250 | 1155 | 1430 | 1155 | 1155 | 1365 | 1085 |
| 5* | Radisson Blu Cebu (SUP) | 03 FEB – 23 DEC | 1675 | 1655 | 1410 | 1545 | 1305 | 1475 | 1235 | 880 | 620 | 835 |
| | | 24 DEC – 31 DEC | 2225 | 2200 | 1410 | 1410 | 1305 | 2095 | 1305 | 1305 | 2025 | 1235 |

PACKAGE INCLUDES :

- ✓ Return airport transfer
- ✓ 03 night's accommodation with daily breakfast
- ✓ Meals and sightseeing as per itinerary
- ✓ English speaking guide provided only

PACKAGE EXCLUDED :

- ✗ International air ticket + airport taxes etc
- ✗ Return airport tax PHP850 per pax -*subject to change; direct pay at airport.
- ✗ Insurance coverage
- ✗ Recommended tipping and gratuities: USD 3/pax/day direct pay to local guide; Airport transfer assisted by local airport coordinator.
- ✗ Agent of collection (ACF) : RM 30/Pax

TERMS AND CONDITIONS:

- Package are valid for Malaysian only & Minimum 02 pax to go based on private tour.
- Prices are quoted per person in Ringgit Malaysia (MYR) & subject to change without prior notice.
- Non-refundable deposit of RM 300/pax upon booking confirmation.
- Child Fare: Child With Bed 100% of Adult Fare, Child No Bed only applicable for child aged 3 - 7 years old.
- Hotel rooms are subject to availability. If selected hotel unavailable, others similar accommodation will be provided with different price apply (if any).
- Refund / reduction will NOT be made to any tour members who do not partake in meals, sightseeing / accommodation during tour.
- Daily Holidays Sdn Bhd shall not be liable for any losses or expenses incurred due to delay, sickness, weather, strikes or any other causes beyond its control, such losses and expenses shall be borne by the clients.
- Daily Holidays Sdn Bhd terms & conditions applies.